
Referat fra Generalforsamling i Torrild Lokalråd 14. Marts 2019 

 

1 Valg af dirigent: Hans Hammann valgt  

 Generalforsamlingen er lovligt indkaldt 

 

2. Valg af referent:  Mogens Bedsted valgt.  

 

3. Formandsberetning:  

Vi er til for at være bindeled når der sker noget i spændingsfeltet mellem 

torrildborgerne og og kommunen. HE præsenterede bestyrelsen.  

Vi har afholdt 6 ordinære møder og deltaget i fællesmøderne med de andre lokalråd.  

Der bliver der bl.a. Fordelt midler til projekter. I 20 18 fik vi tilskud til 

forsamlingshusets terrasse. Tidligere har vi fået tilskud til legeplads 

Vi har også deltaget i dialogmøder med forvaltningen. I 2019 har der været fokus på 

kollektiv transport. Der er både flexbus- og flextursordninger som vi skal have 

udbredt kendskabet til i Torrild. 

Vi har arbejdet med især trafikspørgsmål. Vi har indarbejdet det vi har fundet frem til 

i udviklingsplanen som vi holder opdateret. Vi har også fået beskrevet turen til 

præsteskoven fra Haldshavevej og indsendt den til kommunens stiportal.  

4.  Regnskab                   

 Regnskabet fremlagt og godkendt  

 

5. Indkomne forslag:  

Ingen  

 

6. Valg  

 Mogens Bedsted er på valg – genopstiller 

 Jesper Jensen er på valg -    Genopstiller 

 Gert Frederiksen er på valg – genopstiller  

 Alle tre er genvalgt  

  

 Suppleanter: Lisbeth Skovgaard valgt  

 

Eventuelt:   

Renovering af klubhus skrider planmæssigt frem  

  

 Der bliver en arbejdsweekend her i foråret på legepladsen 

Især skal hegnet renoveres – hvis der er nogen der har ekspertise og materialer dertil 

hører Heidi P gerne nærmere  

  

 Gadebelysning ved Trinesvej mod rundkørslen er meget mørk  

Belysning ved kirken over for kirken ved Kirkely meget mørk Haldshavevej  

Kan vi gøre noget ved stien ved rundkørslen/ Trinesvej  

Forskønnelse af rundkørslen 

 



  

 


